
 

 

Zápisnica  

              z Výročnej členskej schôdze, ktorá sa konala dňa 9.februára 2014 

                          v zasadačke  SPZ, Štefanikova 10, Bratislava  

Prítomní podľa : podľa prezenčnej listiny - prítomných 16 členov, neskôr sa 

pridali ďalší dvaja členovia.  

Ospravedlnení:  p.Fodor, p.Repka 

 

Program:  

 

1/ Otvorenie 

Výročnú členskú schôdzu KCHPS otvoril MUDr. Ľudovít Janek ,  privítal všetkých 

prítomných členov a zahájil rokovanie schôdze. 

2/ Schválenie programu VČS 

Po otvorení Výročnej členskej schôdze MUDr. Ľudovít Janek predložil na 

schválenie program: 

Za návrh hlasovalo :  16 prítomných 

Proti bolo : 0 

Zdržalo sa : 1 

MUDr. Janek skonštatoval , že program bol  schválený počtom 16 za 1 sa zdržal 

a proti nebol nik. 

3/ Voľba mandátovej komisie  

MUDr. Ľudovít Janek predložil návrh , aby mandátová komisia pracovala 

v zložení :p. Nagy a p.Drotár 

Za návrh hlasovalo : 16 

Zdržal sa  : 1 

Bolo proti : 0 



MUDr. Janek skonštatoval, že mandátová komisia bola schválená 16 členmi 

a jeden sa zdržal, proti nebol nik 

Mandátová komisia skonštatovala, že z 56 členov klubu bolo prítomných 17  

a tým bola Výborová schôdza uznášania schopná podľa Stanov KCHPS. 

4/ Voľba návrhovej komisie  

MUDr. Janek predložil návrh, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom 

zložení 

Návrhová komisia : p.Folťan, p.Šustek,p.Šedivý  

MUDr. Ľudovít Janek konštatoval, že návrhová komisia bola schválená počtom 

16 za a 1 sa zdržal a nik nebol proti. 

5/ Správa predsedu klubu o činnosti za rok 2013 

- Školenie pri Nitre – o ekonomických otázkach – hospodárenia a príjmoch 

klubu a kde môžu byť tieto financie použité – Mgr. Cigáňová, Mgr. Ferko 

- Nové kynologické predpisy 

- Strieborná medaila a bronzová ueľuje klub na základe dodaných 

podkladov na výkon alebo exteriér od členov klubu. Podmienky udelenia 

sú na web.stránke klubu. 

- Výstavy kde boli a ostatné prednesú jednotliví funkcionári 

- V správe o činnosti zhodnotil činnosť klubu za rok 2013, poukázal na 

dosiahnuté výsledky, poďakoval členom výboru za aktívny prístup pri 

plnení zverených úloh. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

6/ Správa ekonóma klubu  

V  ďaľšej časti vystúpil ekonóm klubu Mgr. Juraj Ferko, ktorý predložil správu 

o finančnom hospodárení, písomná správ tvorí prílohu zápisnice. 

7/ Správa matrikára klubu 

Matrikár klubu p. Folťan uviedol svoju správu o stave členskej základne , 

k dnešnému dňu t.j. 9.2.2014 má zaplatenéčlenské  59 členov a platby ešte 

prichádzajú. 

Správu predložil písomne a je súčasťou zápisnice.  

Členské známky na rok 2014 pre kolektívnych členov  budú zasielané 

v marci,  rovnako aj nové členské preukazy pre všetkých platných členov. 



8/ Správa výcvikára klubu 

Výcvikárka klubu MVDr. Hrúzová zhodnotila dosiahnuté výsledky na úseku 

výcviku. Správu vypracovala písomne a je prílohou tejto zápisnice. 

9/ Správa poradcu chovu pre plemeno welsh springer spaniel 

Poradkyňa chovu pre plemeno welsh springer spaniel Mgr. Jana janek 

predložila správu o stave plemena a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 

10/ Správa poradcu chovu pre plemeno anglický špringer španiel 

Poradkyňa chovu pre plemeno anglický špringer španiel Mgr. Cigáňová 

predložila správu o stave plemena a táto správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 

11/ Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar  

Poradca chovu pre plemeno nemecký prepeličiar p.Folťan predložil správu 

o stave plemena a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 

12/ Správa poradcu chovu pre plemeno lagotto romagnolo 

Pre ospravedlnenú neprítomnosť poradcu chovu p.Fodora predniesla správu   

p.Kadnárová  a táto správa tvorí  prílohu  tejto zápisnice. 

13/ Správa poradcu chovu pre plemená Portugalský vodný pes, Írsky 

vodný pes, Americký vodný španiel a Španielský vodný pes a ostatné 

vodné španiele 

Poradca chovu pre plemeno Portugalský vodný pes a Španielský vodný pes 

Mgr. Ferko predložil správu o stave plemien a táto správa tvorí prílohu 

zápisnice. 

Na základe požiadavky členskej základne chovateľov portugalského vodného 

psa  a španielského vodného psa predložil zmenu chovných podmienok – 

pre obe tieto plemená –od 9.2.2014  doplnenie o : 

Test PRA-PRCD , ktorý má možné výsledky  

N/N Negatívny prenášač  

N/P Prenášač  

 P/P Pozitívny  

Z chovu budeme vyraďovať jedincov s výsledkom P/P a podmienený odchov 



budú mať jedince s tým, že sa môžu páriť iba s N/N 

Zmena chovných podmienok – je súčasťou prílohy 

 

14/ Správa poradcu chovu pre ostatné plemená sústredené v klube 

Poradkyňa chovu pre plemeno Kooikerhondje a ostatné plemená 

sústredené v klube predložila správu o stave plemena a táto tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

Poradkyňa chovu Mgr. Janek na základe požiadavky chovateľov  predložila 

zmenu chovných podmienok pre plemeno kooikerhondje od 9.2.2014: 

Test VWD s nálezom Clear /čistý/ 

Test ENM s nálezom Clear /čistý/ v prípade výsledku „carrier! – prenášač – 

nepáriť dva jednice s týmto nálezom 

Vyšetrenie  patelly /nepáriť dva jednice s nálezom „voľný“ 

Test PRA /  platnosť celoživotná alebo vyšetrenie očí /platnosť 2 roky  

Ostatné podmienky ostávajú v platnosti. 

  

15/ Správa kontrolóra klubu 

Pre ospravedlnenú neprítomnosť Mgr. Repku  správu kontrolóra predniesla  

 Mgr. Cigáňová a tvorí súčasť tejto zápisnice. 

   

16/ plán činnosti na rok 2014 

Plán činnosti na rok 2014 predložili MVDr. Hrúzová a Mgr. Cigáňová 

      a/ Poľovné skúšky –  

I. Skúšky vlôh malých plemien 19.4.2014 Trstice  + bonitácia 

II.  Farbiarske skúšky malých plemien 25.5.2014 CACT, CCT Levice  

III.   Jesenné skúšky malých plemien 15.9.2014 CACT, CCT Dolné 

Saliby  

IV.  Všestranné skúšky malých plemien 30-31.8.2014 CACT, CCT 

miesto neurčené                    

V.   Farbiarske skúšky duričov 4.10.2014 CACT, CCT Levice  

 



b/ Výstavy -  I. Špeciálna výstava KCHPS –CAC,CC,VŠV– 14.6.2014 – Báč+  

bonitácia 

        II. Klubová výstava KCHPS –CAC,CC,KV  7.9.2014 – Báč+ 

bonitácia 

c/ Tábor klubu – Belušské Slatiny – akcia ladená rekreačne s možnosťou   

precvičovania poľovných disciplín – august 2014 

Organizačne zabezpečuje Mgr. Ferko 

d/ Zraz portíkov – Hotel Termál Belušské Slatiny 23-25.5.2014 

otvorené pre všetkých členov KCHPS 

O predloženom návrhu činnosti klubu na rok 2014 dal MUDr.Janek hlasovať  

an blok : 

Za návrh hlasovalo 16 prítomných 

Proti bolo :                 0 prítomných 

Zdržal sa :                   1 prítomný  

Dr. Janek skonštatoval, že návrh bol prijatý 17 -0-1. 

18/ Rozpočet klubu na rok 2014 

Návrh rozpočtu na rok 2014 predložil ekonóm klubu Mgr. Ferko  písomná 

správa tvorí prílohu zápisnice 

Za návrh hlasovalo :  16 

Proti bolo 0  

Zdražalo sa hlasovania:1 

MUDr. Janek konštatoval , že rozpočet klubu na rok 2014 bol schválený 

17 – 0 - 1. 

19/ Diskusia 

 

P. Štefan Riška  navrhol, že najbližšia Špeciálna  výstava KCHPS  by mohla byť    

aj v Malackách, kde sa takisto konajú poľovnícke slávnosti. 



Štefan Bada – ponúkol pomoc pri organizovaní Všestranných skúšok  v revíri  

Kúty 

Jana Janek – podala  návrh na evidenciu členstva klubu pre Royal Canin,   

ktorý ponúka zľavu na nákup krmiva pre členov ich Klubu a pomôže     

sponzorovať Špeciálnu klubovú výstavu. 

Bednarič – v diskusii vyslovil inkvektívy na členov bonitačnej komisie, pri  

Špeciálnej výstave v Báči 2013. Jeho pes nebol zaradený do 

 chovu pre výšku 57 cm zmeranú  , čo je 4 cm nad maximálne prípustnou 

 výškou pri bonitácii 53 cm. 

Diskusia k tomuto bodu bola členskou schôdzou uzatvorená tak ako ju 

 uzavrel kontrolór klubu. 

 

20/ Uznesenia 

Návrh na uznesenie predložil pán Šustek . 

1/ VČS berie na vedomie : 

- Správu predsedu klubu o činnosti klubu za rok 2013 

- Správu ekonóma klubu 

- Správu matrikára  

- Správu výcvikára 

- Správu poradcov chovu pre plemeno wss, ašš, nemeckého prepeličiara, 

lagotoo romagnolo a ostatných plemien sústredených v klube 

- Správu kontrolóra klubu 

Schvaľuje : 

- Program členskej schôdze bez bodu 5 – voľba volebnej komisie a bod č. 

16 a 17 môžu uviesť jednotliví členovia výboru pri svojich správach 

- Mandátnu komisiu v zložení Lukáš Nagy a Igor Drotár 

- Návrhovú komisiu v zložení p.Folťan, p. Šedivý a p. Šustek 

- Plán činnosti na rok 2014 

- Rozpočet na rok 2014 



- Zmenu podmienok chovu u plemena portugalský vodný pes 

a kooikerhondje 

Ukladá : 

- Výboru kCHPS na marcovom zasadaní zosäladiť kynologické predpisy SPK 

s plánovanými poľovnými skúškami a doriešiť organizáciu klubových 

Všestranných skúšok. Výbor zaberpečí aj účasť p. Badu. 

- Termín : do 1.4.                                               zodpovedný :Janek, Folťan 

- Ukladá ekonómovi klubu zaregistrovať klub ako poberateľa 2 % z daní 

z príjmov fyzických a právnických osôb 

- Termín : október 2014                                    zodpovedný :Ferko 

- Ukladá ekonómovi doriešiť doklad o daňovom priznaní za rok 2012 

- Termín : 31.5.2014                                            zodpovedný : Ferko 

- Zaregistrovať  členstvo KCHPS v klube Royal Canin 

- Termín : 31.5.2014                                            zodpovedná: Jana Janek 

Za Návrh uznesenia hlasovalo : 17 prítomných  

Proti bolo : 0 prítomných  

Zdržal sa : 1 prítomný 

 

 

21/ Záver 

Na záver MUDr. Janek poďakoval všetkým prítomným  za aktívnu účasť na  

rokovaní a poprial všetkým veľa osobných a pracovných úspechov v ďaľšom  

období. 

 

Zápisnica prekontrolovaná a podpísaná : 

Predsedom KCHPS MUDr. Ľudovítom Janekom ............................................  

podpredsedníčkou KCHPS Mgr. Ivanou Cigáňovou........................................ 

 

 

 



V Bratislave, 9.2.2014  

Zapísala : Bc. Viera Janeková a Jana Kadnárová 


